

ILO CO-OPERATES IN INDIAN INDUSTRIAL TRAINING PROGRAMME

The INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION has been called in by the INDIAN GOVERNMENT to co-operate in the creation of a series of training centres, launched with the support of the UNITED NATIONS DEVELOPMENT PROGRAMME.

Among these projects are five CENTRAL TRAINING INSTITUTES FOR INSTRUCTORS which have been established at Calcutta, Madras, Kanpur, Hyderabad and Ludhiana.

Mr. Tamlin C. ANTOINE, chief expert at the HYDERABAD Institute, watches a trainee-instructor at work. Trainees are up-dated in their craft skills as well as being taught modern teaching techniques.

L'OIT COLLABORE A L'EXECUTION DU PROGRAMME INDIEN DE FORMATION PROFESSIONNELLE POUR L'INDUSTRIE

L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL collabore avec le gouvernement de l'INDE à la création d'une série de centres de formation professionnelle dans le cadre d'un projet du PROGRAMME DES NATIONS UNIES POUR LE DEVELOPPEMENT.

Ce projet comporte l'établissement de cinq INSTITUTS CENTRAUX DE FORMATION D'INSTRUCTEURS dans les villes ce-après: Calcutta, Madras, Kanpur, Hyderabad and Ludhiana.

M. Tamlin C. ANTOINE, chef de l'équipe d'experts du BIT à l'Institut de HYDERABAD, surveille le travail d'un élève instructeur. Les élèves perfectionnent leurs connaissances professionnelles et apprennent aussi les techniques modernes d'enseignement.

Credit must be given to: INTERNATIONAL LABOUR OFFICE
Mention obligatoire: BUREAU INTERNATIONAL DU TRAVAIL